
Σέρρες, 7/10/2024 

Του: Μπούμπα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Σερρών 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 
ΘΕΜΑ: «Αίτημα χορήγησης αποζημιώσεων λόγω καρπόπτωσης» 
 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Ένα ζήτημα που απασχολεί έντονα τους αγρότες και παραγωγούς των Κοινοτήτων 

Στρυμονικού, Χειμμάρου, Λιβαδοχωρίου, Καλοκάστρου, Τριάδος και Ζευγολατιού του 

Δήμου Ηράκλειας της Περιφερειακής Ενότητας Σερρών, είναι το ότι, η συγκομιδή της 

καλλιέργειας του αμυγδάλου είναι από ελάχιστη έως μηδενική, λόγω της αυξημένης 

καρπόπτωσης, εξ’ αιτίας της κλιματικής αλλαγής. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Τι προτίθεστε να πράξετε προς αποζημίωση των παραπάνω πληγέντων καλλιεργητών 

στις Σέρρες, με δεδομένο ότι, ο ΕΛΓΑ δεν καλύπτει ασφαλιστικά την καρπόπτωση και η 

μόνη δυνατότητα αποζημίωσης των παραγωγών αμυγδάλου είναι μέσω χορήγησης 

κρατικών ενισχύσεων («de minimis»); 

 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΜΠΟΥΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

26

Ημερομ. Κατάθεσης:
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